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Protokoll fört vid Skogstorps GoIF’s styrelsemöte 
 
 

Datum: 2016-06-07 

Plats: Orrliden 

Närvarande: Alf Svensson 

 Olle Nilsson 

Micael Petersson 

Charlotta Klintmalm 

Tomas Ericsson 

Maria Larsson  

Nina Lindström 

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd 

 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Nedanstående punkter var ”öppna” efter föregående möte: 

a) Gropen vid rutschkanan 

Behöver fortfarande åtgärdas. 

b) Dränering till 5-mannaplan 

Olle har pratat med Parneus och han skulle återkomma med en prislapp. Även 

kommunen har blivit vidtalad. 

c) Kopieringsmaskinen 

Maria och Olle har ett möte med en kille från Atea på fredag för att höra deras 

förslag och idag fick Maria samtal från Koneo som gärna vill presentera ett nytt 

förslag. 

 

 

§ 4 Ordförandens punkt 
a) Återkoppling kommunen 

Efter artikeln i tidningen och Alfs svar blev han uppringd av kommunen och de föreslår 

att vi tar ett möte med dem i början på september. Alf återkopplar till dem med 

följande fyra förslag; 6/9, 7/9, 12/9 och 13/9. 
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§ 5 Konsulentens rapport 
a) Underhåll klubbhus 

Micael och hans pappa har gjort ett kanonjobb med att, med hjälp av 

herrlagsspelarna, byta panelen på södergaveln. Gavelspetsen och fodret runt 

fönstren är kvar men det lär få vila någon vecka då vi har ont om arbetskraft närmsta 

tiden. Preliminärt bokat till den 15-16/6 då det behövs 3-4 spelare som hjälper till igen. 

 

Övriga rapporter från konsulenten 

 Ett uppstartsmöte med barn födda 11/12 har hållits och det är ungefär 20-25 barn som 

är intresserade och det finns föräldrar som tar tag i träningen. 

 Första sammandraget var i helgen och allt flöt på bra. 

 Imorgon har skolan sin årliga fotbollsdag. 

 Thomas jobbade i förra veckan hos Maria då en gräsklippare gått sönder och 

kritmaskinen la av även den… 

 Maria har semester 7/7 – 3/8.  

§ 6  Ekonomi 
Ekonomirapporten gicks igenom utan några speciella anmärkningar. Vi följer budgeten. 

 

a) Sponsring 

Allt är fakturerat men vi har fått tillbaka försändelsen till M-bilar – Olle undersöker 

varför. 

§ 7 Verksamhetsfrågor 
a) Ungdom 

Verksamheten flyter på bra, däremot har vi fått klagomål på att spelarna står och 

sparkar boll mot garagedörrarna. Vi hänvisar dem ner till bollplanket istället. 

b) Senior 

Verksamheten flyter på här med, ligger med i topp i tabellen. 

Dags att dra igång målvaktsträningen som Markus Norman ska hålla i. 

c) Arrangemang 

Nästkommande arrangemang är Fotbollsskolan och därefter Midsommar. 

i.) Fotbollsskolan 

Vecka 25 hålls skolan och än så länge är det 96 barn anmälda. Det är åtta 

ledare som ska fördelas på dessa. 

ii.) Midsommar 

Arbetsfördelningen ser ut att gå ihop då det är flera lag som fixat arbetskraft. 

Saknas några som kan hjälpa till att löva dagen innan men det ser ut att lösa 

sig där med. 

Det är lite tunt med priser till lotteriet så där hoppas vi på att det kommer in 

mer. 

§ 9 Skrivelser 
Har kommit en från Svensk Infrastruktur om att det håller på att grävas fiber i samhället. 
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§ 10 Övriga frågor 
Thomas och Micael var på Bingoalliansens årsmöte. 

 

Nina, Alf och Maria har varit på det första utbildningstillfället i temat arbetsrätt, temat som 

gäller under Zadar-resan. Det kommer vara ett par utbildningstillfällen till innan själva resan. 

 

Olle och Maria har sett till att reklambladet, med herrlagets alla matcher samt lite 

sponsringsinfo på baksidan, blivit utdelat i Skogstorp. 

 

I söndags hade vi en arrangerad resa till Friends för att se Wales – Sverige. Den blev väldigt 

lyckad. 

§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir den 9/8 kl 18:00 på Orrliden. 

§ 12 Mötets avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Nina Lindström   Alf Svensson 


